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 Rally Udvalget 
Sekretær Iben Marianne Krarup Pedersen  
E-mail: ibensdk@gmail.com 

Vi styrker vore værdier FÆLLESKAB, ÅBENHED og KVALITET, under mottoet AKTIV HUND I DcH 

SKYPE møde februar 2024 
Deltagere: Robin Berg (RB), Pia Dall Petersen (PDP), Anette Becker (AB), Dorte Dabelsten (DD) & Heidi K Jo-
hansen (HKJ). 

 

Overgangsordning for nye oprykningsregler 
Fastsættelse af overgangsregler til de nye oprykningsregler. 

Resultater opnået før d. 31/12-2023 følger de gamle oprykningsregler. 

Resultater opnået efter d. 1/1-2024 følger de nye oprykningsregler. 

 

Budget 2024 
Budgettet for 2024 er, i forbindelse med regulering af den overordnede økonomi i DcH, blevet beskåret. 

Udvalgets planlagte aktiviteter gennemgået, og den videre proces fastlagt. 

  

”Blåbærstævner” – Prøve prøver 
Forslag om blåbærstævner blev drøftet. Er der behov og muligheder for at afholde blåbærstævner for hun-

defører der endnu ikke har været i konkurrence. 

Det blev besluttet, at RU kan formidle budskabet om afholdelse af blåbærstævner via kredskontakterne. 

 

Opfølgning dommerseminar 2024 
Det var et godt og udbytterigt dommerseminar. Følgende emner vil vi arbejde videre med i det kommende 

år: 

- Hvad er Rally? Kerneværdier 

- Hvornår må vi sige stop? 

- DM – dommerbesætning 

- Nye øvelser 2025 

- Den gode tone og konflikthåndtering 

 

Nye øvelser 2025 
Det videre arbejde med de nye øvelser blev planlagt. 
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Henvendelse vedr. afholdelse af DM 
Henvendelse med forslag om afholdelse af DM i alle klasser. Et DM i alle klasser ville kræve et væsentligt 

større areal, flere dommere og mere tid. Der er i forvejen udfordringer med at skaffe arealer, der er store 

nok. I forhold til dommere, ville det ikke være muligt at dække et sådant DM, med det nuværende antal 

dommere.  

Der arbejdes derfor ikke videre med forslaget. 

Drøftelse om dommerbemanding og deltagelse på formøder i DcH Grindsted/Billund. 

 

Uddannelse af instruktører 
Der har været en henvendelse fra KI fra kreds 3, der ønsker at få en dommer med på rally-overbygningen. 

Det bakker vi op om. 

 

Næste artikel 
Vi vil fortsat tydeliggøre Rally gennem fx DcH-bladet. Emner til artikler blev drøftet 

 

Planlægning af møder 
Der blev fastlagt RU-møder for resten af 2024 


